
PROTOKÓŁ NR XXIV/16

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO

w dniu 29 września 2016 r.

Przewodnicz ący St. Kossakowski  otworzył  XXIV sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 1500 dnia  

29.września 2016 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B, powitał wszystkich

radnych oraz gości.  Oświadczył,  iż  zgodnie z listą  obecności  w posiedzeniu uczestniczy 16. radnych, co wobec

ustawowego  składu  rady,  wynoszącego  17  osób,  stanowi  quorum,  pozwalające  na  obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni:

1. Ewelina Ajdyn

2. Antoni Cybula.

3. Tomasz Dudziński. 

4. Sławomir Jan Ginel.

5. Krystyna Jankowska.

6. Stanisław Kossakowski.

7. Tomasz Krukowski.

8. Zygmunt Kruszyński.

9. Barbara Łojewska.

10. Janusz Marian Marcinkiewicz.

11. Waldemar Remfeld.

12. Alicja Rutkowska.

13. Radosław Trzciński.

14. Krzysztof Waszkiewicz.

15. Waldemar Tadeusz Wieczorek.

16. Jan Zawadzki.

1. Maria Jasińska – skarbnik powiatu

2. Mariusz Wojciechowski – sekretarz powiatu

oraz goście:

1. Arkadiusz Lichota Komenda Powiatowa PSP w Grajewie
2. Józef Matyskieła Powiatowy Lekarz Weterynarii w Grajewie
3. Anna Jagusz Zespół Szkół im. Marszałka J. Piłsudskiego w Szczuczynie
4. Zdzisława Choynowska Zespół Szkół im. ks. J.K. Kluka w Wojewodzinie
5. Bożenna Zakrzewska Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie
6. Jerzy J. Nikliński Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Grajewie
7. Jarosław Kozikowski Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Grajewie
8. Janina Grzybowska Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie
9. Grzegorz Curyło Zespół Szkół Nr 1 w Grajewie
10. Marzena Sulkowska Zespół Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców Konnych w Grajewie
11. Ewa Odolecka Dom Pomocy Społecznej w Grajewie
12. Jarosław Konopka Zespół Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Grajewie

Po otwarciu obrad,  przewodnicz ący St. Kossakowski  przystąpił do realizacji porządku obrad – odczytał

porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołów z XXIII sesji Rady Powiatu Grajewskiego.

4. Informacja  Przewodniczącego  Zarządu  z  wykonania  uchwał  Rady  Powiatu  i  pracy  Zarządu  Powiatu  

w okresie od ostatniej sesji.

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego i weterynaryjnego za 2015 r.  

6. Interpelacje radnych.

7. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2016, 
b) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego na lata 2016 – 2019,
c) w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu grajewskiego,
d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Szczuczynie, 
f)     w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Grajewie,
g) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kołakach gmina Rajgród.

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych.

9. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne.

10. Zamknięcie sesji. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Powiatu. Uwag do  protokołu

nie zgłoszono. 

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie, 16 głosami „za”, przyjęła protokół z XXIII sesji.

Kolejnym punktem porządku obrad była:

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU I PRACY
ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI.

Na posiedzeniu w dniu 13 wrze śnia 2016 r.   po zakończeniu XXIII  sesji  Rady Powiatu, Zarząd Powiatu

przyjął:

1. Uchwał ę Nr 93/351/16 w sprawie w sprawie zmian kwot dochod ów i wydatków bud żetowych jednostek

podległych powiatu grajewskiego na rok 2016 . 

2. Uchwał ę Nr 93/352/16 w sprawie zatwierdzenia programu inwe stycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej

Nr 1793B gr. woj. – Wo źnawieś.” 

3. Uchwał ę Nr 93/353/16 w sprawie zatwierdzenia programu inwe stycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej

Nr 1812B Plac Rz ędziana i ul. 11 Listopada w W ąsoszu oraz drogi powiatowej Nr 1820B ul. Piaskowa  

w Wąsoszu i na odcinku W ąsosz – do granicy obr ębu Wąsosz.” 

Ponadto Zarząd:

− przeanalizował  pismo do dyrektora Szpitala  Ogólnego w Grajewie  w związku  z  przeprowadzoną  w dn.

30.08.2016  r.  kontrolą  konsultanta  wojewódzkiego  w  dziedzinie  pielęgniarstwa  psychiatrycznego,  która

wykazała brak aktualnych badań technicznych sprzętu i aparatury medycznej na Oddziale Psychiatrycznym.

Na posiedzeniu w dniu 21 wrze śnia 2016 r.   Zarząd Powiatu przyjął:

1. Uchwał ę Nr 94/354/16 w sprawie zmian w bud żecie powiatu grajewskiego na rok 2016. 

2. Uchwał ę  Nr  94/355/16  w  sprawie  zmian  kwot  dochodów  i  wydat ków  bud żetowych  jednostek

podległych powiatu grajewskiego na rok 2016. 
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3. Uchwał ę  Nr  94/356/16  w  sprawie  dokonania  wyboru  podmiotu  u prawnionego  do  badania

sprawozdania finansowego Szpitala Ogólnego im. dr Wi tolda Ginela w Grajewie za rok 2016.  Po

przeanalizowaniu zgłoszonych ofert  Zarząd dokonał wyboru Kancelarii  Biegłego Rewidenta pana Marka

Głowackiego (oferta opiewała na kwotę 4.735,50 zł).

4. Uchwał ę Nr 94/357/16 w sprawie przyznania Nagród Starosty G rajewskiego . Nagrody Starosty zostały

przyznane następującym osobom:

• Pani Marzenie Joannie Sulkowskiej – dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 2 im. 9. Pułku Strzelców Konnych

w Grajewie;
• Panu Dariuszowi Koniecko  – dyrektorowi Zespołu Szkół im. Bolesława Podedwornego w Niećkowie;
• Pani Barbarze Aleksandrowicz  – nauczycielowi w Zespole Szkół Nr 1 w Grajewie;
• Pani Beacie Lachowicz  – nauczycielowi w Zespole Szkół Nr 1 w Grajewie;
• Pani  Katarzynie  Ołdakowskiej  –  nauczycielowi  w  Zespole  Szkół  im.  ks.  Jana  Krzysztofa  Kluka  

w Wojewodzinie;
• Panu  Jarosławowi  Reutowi  –  nauczycielowi  w  Zespole  Szkół  Specjalnych  im.  Jana  Pawła  II  

w Grajewie;
• Pani  Bożenie  Sokołowskiej  –  nauczycielowi  w  Zespole  Szkół  im.  Bolesława  Podedwornego  

w Niećkowie;
• Pani  Beacie Szczepa ńskiej  – nauczycielowi w Zespole Szkół Nr 2 im. 9. Pułku Strzelców Konnych  

Grajewie;
• Panu  Krzysztofowi Jarosławowi Szleszy ńskiemu  – nauczycielowi w Zespole Szkół im. Marszałka

Józefa Piłsudskiego w Szczuczynie.

5. Uchwał ę Nr 94/358/16 w sprawie wyra żenia opinii dotycz ącej wył ączenia z u żytkowania cz ęści dróg

jako dróg gminnych. Zarząd pozytywnie zaopiniował pozbawienia kategorii  dróg gminnych części  dróg

położonych w:

− obrębie  ewidencyjnym  miasta  Grajewa  -  działki  o  nr  ewidencyjnym  789/3  stanowiącej  część  pasa

drogowego ul. M. Dąbrowskiej,

− obrębie  ewidencyjnym  miasta  Grajewa  -  działki  o  nr  ewidencyjnym  2889/1  stanowiącej  część  pasa

drogowego ul. Pułaskiego,

− obrębie  ewidencyjnym  miasta  Grajewa  –  działki  o  nr  ewidencyjnym  2502/5  stanowiącej  część  pasa

drogowego ul. Kolejowej,

− obrębie  ewidencyjnym  miasta  Grajewa  -  działki  o  nr  ewidencyjnym  2197/2  stanowiącej  część  pasa

drogowego ul. Ekologicznej.

6. Uchwał ę Nr 94/359/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr 57/231/16  Zarządu Powiatu Grajewskiego z dnia

28  stycznia  2016  r.  w  sprawie  reprezentacji  Powiatu  Grajewskiego  w  Zwi ązku  Powiatów

Województwa  Podlaskiego. Jako  reprezentantów  Powiatu  Grajewskiego  w  Związku  Powiatów

Województwa Podlaskiego ustalono następujące osoby: Zygmunta Kruszyńskiego – starostę grajewskiego

oraz Elżbietę Karwowską – naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii.

7. Uchwał ę Nr 94/360/16 w sprawie wydania opinii w sprawie re alizacji przedsi ęwzięcia polegaj ącego na

wykonaniu  zadania  pn.  „Budowa  mi ędzysystemowego  gazoci ągu  stanowi ącego  poł ączenie

systemów  przesyłowych  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  Re publiki  Litewskiej  wraz  

z  infrastruktur ą  niezb ędną  do  jego  obsługi  –  gazoci ąg  Rembelszczyzna  –  Granica  RP”.  Zarząd

Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt budowy ww. gazociągu. 

Ponadto Zarząd skierował na najbliższą sesję Rady Powiatu projekty następujących uchwał:

− w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
− w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Szczuczynie,
− w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Grajewie,
− w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kołakach gmina Rajgród,
− w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu grajewskiego,
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− w sprawie zmian w budżecie powiatu grajewskiego na rok 2016,
− w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego na lata 2016 – 2019.

Wykonanie uchwał Rady Powiatu: 

− Uchwały Rady Powiatu z dnia 13 wrze śnia 2016 r.:
a) Nr XXIII/118/16 w sprawie zmian w bud żecie powiatu grajewskiego na rok 2016;   

została opublikowana w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Starostwa  Powiatowego w Grajewie  oraz  przesłana  do

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku  celem  zaopiniowania  i  do  jednostek  podległych  powiatu

grajewskiego celem wykonania zgodnie z treścią.

b) Nr XXIII/119/16 w sprawie zmian wieloletniej progno zy finansowej powiatu grajewskiego na lata

2016-2019;

została opublikowana w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Starostwa  Powiatowego w Grajewie  oraz  przesłana  do

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku celem zaopiniowania.

Pytań do starosty nie było.

Kolejnym punktem porządku obrad była:

INFORMACJA O STANIE BEZPIECZE ŃSTWA SANITARNEGO I WETERYNARYJNEGO ZA 2015 R.  
Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  poprosił  o  zabranie  głosu  J.  J.  Nikli ńskiego,  Pa ństwowego

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Grajewie – wystąpienie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Radny K. Waszkiewicz  podziękował panu J. J. Niklińskiemu za przygotowanie rzetelnego i rzeczowego

materiału, stwierdził, że podoba mu się fakt, że PSSE nie szafuje karami. 

Odniósł się  do kwestii  poruszonej na str. 12 sprawozdania, mowa jest o tym, że roku 2015 stwierdzono

pogorszenie jakości  żywienia w placówkach zlokalizowanych na terenie  powiatu grajewskiego,  o  czym świadczy

znaczne zwiększenie odsetka kwestionowanych jadłospisów. W roku 2015 zakwestionowano 16,7% jadłospisów  

(w roku 2014 – 10%). Z czego wynika tak wysoki odsetek kwestionowanych jadłospisów? Normatyw energetyczny

jest zawyżony, wynosi 36%, czyli za dobrze karmią?

Pan J.J. Nikli ński  wyjaśnił, że tak by się mogło wydawać, ale wysoki normatyw energetyczny nie oznacza

prawidłowo zbilansowanego posiłku. Tłuszcz uważany jest za najlepszy środek energetyczny, na pewno jednak nie

jest najzdrowszy, w jadłospisie ważny jest także stosunek białka do tłuszczu, często kwestionowany brak lub za małe

ilości  warzyw i  owoców,  niepokojący  nadmiar  soli.  Sanepid  zwraca  uwagę  na  to,  żeby  sól  zamieniać  na  inne

przyprawy i  zioła, typu pieprz i inne. Po każdej kontroli  sporządzany jest protokół  ze wskazaniem, w czym tkwi

problem, dana placówka ma obowiązek się do  niego ustosunkować – nie da się ukryć, że po takich wystąpieniach

następuje wyraźna poprawa jadłospisów.

Więcej pytań do pana J. J. Niklińskiego nie było.

Następnie  przewodnicz ący St.  Kossakowski  poprosił  o  zabranie  głosu  J.  Matyskieł ę,  Powiatowego

Lekarza Weterynarii  – sprawozdanie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicz ący St. Kossakowski  – Panie doktorze, rodzi się pytanie – moda na jaką chorobę będzie  

w przyszłym roku? To oczywiście żart, ale nie jest całkowicie pozbawiony podstaw. Mieliśmy chorobę  „szalonych

krów”,  szereg innych epidemii,  wręcz pandemii,  typu ptasia  grypa,  świńska  grypa,  w tym roku  jest  akurat  ASF.

Choroba się pojawia, mija rok, dwa, kilka lat i o niej nie słychać. 

Pan  J.  Matyskieła  przyznał,  że  taka  jest  właśnie  prawidłowość  pojawiania  się  i  przebiegu  chorób

zakaźnych. Choroba pojawia się, atakuje wiele osobników. Testy wykazują, że po ataku choroby osobniki, które ją

przeszły nabywają określonej odporności – dana populacja w pewnym momencie staje się bardziej odporna. Poza

tym choroba dziesiątkuje daną populację, pomór wśród dzików w powiecie sokólskim już nie występuje, ponieważ
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tych dzików pozostało już  niewiele.  Cokolwiek by nie mówić  o  modach na choroby,  wydaje się  jednak,  że ASF

jeszcze jakiś czas u nas zagości. 

Radny K. Waszkiewicz  – Gdyby to się nasiliło, to dla dużej części rolników mamy efekt na kształt tsunami.

Ileś  lat temu okazało się, że zakłady przemysłu mięsnego przez długi czas, ze względu na koszty, stosowały sól

drogową. Istnieje pewna możliwość, że mniej uczciwi producenci mogą przerabiać tusze padłych zwierząt. Na ile jest

to groźne dla człowieka, konsumenta?

Pan J. Matyskieła  uspokoił radnego K. Waszkiewicza – dla człowieka jest to bezpieczne, nie ma żadnego

zagrożenia, z tym, że nie ma mowy o padłych zwierzętach.

Radny S.J. Ginel  – Czy w naszym powiecie odnotowano przypadki wścieklizny?

Pan  J.  Matyskieła  poinformował,  że  w  powiecie  grajewskim  nie  odnotowano  żadnych  przypadków

wścieklizny; ostatnio przypadek wścieklizny zanotowano w Szczecinie.

Radny J. Zawadzki  – Wiemy, że na Białorusi nie ma tej choroby…

Pan J. Matyskieła  – Właśnie o to chodzi, że nic nie wiemy…

Radny J. Zawadzki  – Wiadomo, że walczymy z wiatrakami, na pewno najbardziej poszkodowani są rolnicy,

tuczniki  są  hodowane  do  określonej  wagi,  poniesione  zostały  określone  koszty;  z  tego  wynika,  że  trzody  

w województwie podlaskim nie będzie dużo, wszystko na to wskazuje. To także cios dla lokalnych masarni.

Pan  J.  Matyskieła  –  Kontrole  transportu  zwierząt  wskazują  na  to,  że  świnie  ściągane  są  z  coraz

odleglejszych rejonów: z województwa mazowieckiego i warmińsko-mazurskiego.

Radny J. Zawadzki  stwierdził, że odpowiedzialność  za roznoszenie choroby ponoszą  przede wszystkim

dzikie zwierzęta, w sumie stwierdzono niewiele przypadków ASF.

Pan J. Matyskieła  zaoponował – tych przypadków było kilkanaście; chorobę  roznieśli  sami hodowcy do

spółki z handlarzami.

Radny J. Zawadzki  stwierdził, że zgadza się ze zdaniem przewodniczącego St. Kossakowskiego – pomór

kiedyś minie i nikt nie będzie o ASF pamiętał.

Pan J. Matyskieła  dodał,  że sytuacja w powiecie grajewskim jest o tyle dobra, że pogłowie trzody jest

stosunkowo niewielkie; na 200 skontrolowanych gospodarstw pobrano tylko 40 próbek w dziewięciu gospodarstwach.

Więcej pytań do pana J. Matyskieły nie było.

 Kolejnym punktem porządku obrad były:

INTERPELACJE RADNYCH.
Radni  nie  zgłosili  żadnych interpelacji  i  zapytań,  więc  przewodnicz ący St.  Kossakowski  przeszedł  do

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Kolejnym punktem porządku obrad było:

PODJĘCIE UCHWAŁ.
Następnym  punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu

grajewskiego na rok 2016.

Przewodnicz ący St.  Kossakowski  poprosił  przewodniczącą  Komisji  Budżetowej  panią  K.  Jankowską  

o przedstawienie opinii komisji połączonych.

Przewodnicz ąca  Komisji  Bud żetowej  K.  Jankowska  poinformowała,  iż  wszystkie  projekty  uchwał

skierowane na sesję, wraz z autopoprawkami Zarządu Powiatu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie

powiatu grajewskiego na rok 2016 oraz w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu grajewskiego na

lata 2016-2019, zostały zaopiniowane pozytywnie.
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Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/120/16  w  sprawie  zmian  w  bud żecie  powiatu

grajewskiego na rok 2016. Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej

powiatu grajewskiego na lata 2016 – 2019.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie, 16 głosami „za”, przyjęła Uchwał ę Nr XXIV/121/16 zmian wieloletniej prognozy finansowe j powiatu

grajewskiego na lata 2016 – 2019. Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym punktem porządku obrad było przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia  rozkładu godzin pracy

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu grajewskiego.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/122/16 w sprawie ustalenia  rozkładu godzin p racy

aptek ogólnodost ępnych na terenie powiatu grajewskiego.  Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/123/16  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  nabycie

nieruchomo ści.  Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości położonej w Szczuczynie.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/124/16  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  sprzeda ż

nieruchomo ści poło żonej w Szczuczynie.  Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości położonej w Grajewie.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/125/16  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  sprzeda ż

nieruchomo ści poło żonej w Grajewie.  Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym punktem  porządku  obrad  było  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości położonej w Kołakach gmina Rajgród.

Przewodnicz ący  St.  Kossakowski  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie,  16 głosami  „za”,  przyjęła  Uchwał ę  Nr  XXIV/126/16  w  sprawie  wyra żenia  zgody  na  sprzeda ż

nieruchomo ści poło żonej w  Kołakach gmina Rajgród.  Uchwała stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH.
Ze względu na to, że radni nie zgłosili żadnych interpelacji, przewodnicz ący St. Kossakowski  przystąpił do

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓ ŻNE.

6



Zastępca Komendanta Powiatowego Pa ństwowej Stra ży Pożarnej w Grajewie A. Lichota  podziękował

radnym i  Zarządowi  Powiatu  za  udzielenie  wsparcia  finansowego przy realizacji  zadania  polegającego m.in.  na

rozbudowie kanalizacji deszczowej, utwardzeniu placu wewnętrznego przy Komendzie, wykonanie dróg dojazdowych

do placu wewnętrznego i do głównej drogi dojazdowej. Nawierzchnia zostanie wykonana z polbruku. W ramach tego

zadania zostanie  wykonana również  droga dojazdowa do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Grajewie  

i  Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w  Grajewie.  Wyraził  nadzieję,  że  inwestycja  zostanie

zrealizowana w ciągu półtora miesiąca; przetarg został już rozstrzygnięty, wszelkie informacje na ten temat dostępne

są na stronie internetowej Komendy PSP w Grajewie.

Starosta  Z.  Kruszy ński  serdecznie  podziękował  zebranym za  obecność  i  czynny udział  w  dożynkach

powiatowych, które odbyły się w dniu 18.09.2016 r.   

Przewodnicz ący St. Kossakowski  poinformował, iż: 

− wpłynęło pismo burmistrza Szczuczyna w sprawie ustosunkowania się do jego wniosku z 25.04.2016 r. dot.

rozwiązania  stosunku  pracy  z  radnym  powiatu  Januszem  M.  Marcinkiewiczem  i  ponowne  podjęcie

stosownej  uchwały.  Rozstrzygnięciem  nadzorczym  z  dnia  30.06.2016  r.  Wojewoda  Podlaski  stwierdził

nieważność  Uchwały  Nr  XIX/105/16  Rady  Powiatu  Grajewskiego  z  dnia  27  maja  2016  r.  w  sprawie

rozwiązania stosunku pracy z radnym Powiatu Grajewskiego. Po rozpatrzeniu powyższego pisma, zgodnie 

z  postanowieniem podjętym przez  komisje  połączone,  przewodniczący  St.  Kossakowski  zwrócił  się  do

Zarządu Powiatu o rozpoczęcie procedowania projektu nowej uchwały w tej sprawie;

− wpłynęło pismo informujące o podjęciu przez Związek Powiatów Województwa Podlaskiego uchwały ws.

zmiany statutu Związku; do powyższej uchwały Rada Powiatu Grajewskiego nie wniosła sprzeciwu.

Na tym porządek obrad został wyczerpany i przewodnicz ący St. Kossakowski  zamknął obrady XXIV sesji

Rady Powiatu Grajewskiego V kadencji.

      

 Protokołowała                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego

         .......................................                                                                ....................................................................

       Joanna B. Ramotowska                                      Stanisław Kossakowski

Czas trwania posiedzenia: godz. 15 00 – 1620 
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